

冷床价格 冷床 圣霖国际【用心服务】

产品名称	冷床价格 冷床 圣霖国际【用心服务】
公司名称	鞍山市圣霖进出口贸易有限公司
价格	面议
规格参数	
公司地址	辽宁省鞍山市高新区越岭路256号（研发中心A座2号楼510室至511室）
联系电话	13904127277

产品详情

首先确定所需压力的大小，主要取决于以下几方面：被矫钢材的品种、规格；待矫轧件的原始弯曲程度；待矫轧件的终轧温度；被矫轧件的机械性能；矫直温度等。

First, determine the size of the required pressure, which mainly depends on the following aspects: the varieties and specifications of the straightened steel, the original bending degree of the rolled piece, the finishing temperature of the rolled piece, the mechanical properties of the leveled piece, the straightening temperature and so on.

冷床下料装置将其收集成组送至输出辊道上，冷床厂家，再由输出辊道将其送到冷剪剪切成定尺成品。冷床的设计质量与安装精度直接决定着产品的最终质量。

The cooling bed feeding device collect group sent to the output roller, the roller output will be sent to the cold shear into the specified product. Design quality and installation accuracy of cooling bed directly determines the final quality of the product.

当流态层温度为250℃时，奥氏体分解温度为550~600℃，冷床，同铅浴淬火相似；当流态层温度为300℃时，冷床报价，奥氏体分解温度约为500℃左右，冷床价格，比铅浴淬火还低。

When the temperature of the flow layer is 250 C , the austenite decomposition temperature is 550~600 , similar to that of lead bath quenching. When the flow state temperature is 300 , the austenite temperature is about 500 C , which is lower than the lead bath quenching.

冷床价格-冷床-圣霖国际【用心服务】由鞍山市圣霖进出口贸易有限公司提供。鞍山市圣霖进出口贸易有限公司 (shenglininternational.cn) 在行业专用设备这一领域倾注了无限的热忱和热情，圣霖国际一直以客户为中心、为客户创造价值的理念、以品质、服务来赢得市场，衷心希望能与社会各界合作，共创成功，共创辉煌。相关业务欢迎垂询，联系人：王秋。